
   
 

 

 
Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 26 sierpnia 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.31 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.52 

 

Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 8 

Obecnych – 8 

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Miasta Płocka z 6 czerwca 2024 

roku.  

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 24 czerwca 2024 roku. 

4. Sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji.  

5. Utworzenie parków kieszonkowych na terenie miasta Płocka w 2024 r.  

6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 

nr 102),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 103), 

3) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Płocku na kadencję  

2024-2027 (druk nr 76), 

4) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział Pracy  

i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 77), 

5) uzupełniającego wyboru ławników do Sadu Rejonowego w Płocku na kadencję  

2024-2027 (druk nr 78), 

6) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział Pracy  

i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 79), 

7) zmiany w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka 

(druk nr 82), 

8) wyrażenia zgody na wystąpienie Gminy Miasto Płock ze Stowarzyszenia Związek Miast 

Nadwiślańskich (druk nr 84), 

9) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Wańkowicza (obr. 1) (druk 

nr 85), 

10) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 86), 

11) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Wiadukt (obr. 5) (druk nr 87),  
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12) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 88), 

13) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 89), 

14) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 90), 

15) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 91),  

16) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 92),  

17) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 93), 

18) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 94), 

19) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej w Płocku  

w obrębie 4 „Łukasiewicza” przy Al. Floriana Kobylińskiego oznaczonej jako działki 

427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510 ha (druk nr 97), 

20) zmiany Uchwały Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 r. 

określającej zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 98), 

21) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu pn. „Blue Valley – Wiślanym Szlakiem” (druk nr 99), 

22) przystąpienia do sporządzenia aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta 

Płocka do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 101). 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie na 

dzisiejszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam Państwa radnych. Witam 

Pana wiceprezydenta – Pana Artura Zielińskiego. Witam Pana skarbnika – Pana Wojciecha 

Ostrowskiego. Witam dyrektorów i kierowników oraz pracowników merytorycznych wydziałów 

Urzędu Miasta Płocka. Witam również wszystkich mieszkańców, którzy śledzą nasze obrady  

i dwóch mieszkańców, którzy są tutaj z nami dzisiaj na sali. Zanim przejdziemy do omawiania 

dzisiejszego porządku obrad, proszę o sprawdzenie swojej obecności. Pan radny Paweł Jasion 

ma problem z tabletem, jeśli możemy prosić o pomoc, Panie Tomku. Dziękuję bardzo. Ale 

myślę, że możemy zaprotokołować, że jest osiem osób obecnych, czyli jesteśmy wszyscy.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej stwierdziła 

kworum. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Teraz – proszę Państwa – przejdziemy do przyjęcia porządku obrad. I kto  

z Państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad, ewentualnie kto 

jest przeciw lub wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 
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Porządek obrad został przyjęty. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy przyjęcia protokołu ze wspólnego posiedzenia 

komisji Rady Miasta Płocka z 6 czerwca 2024 roku. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Miasta Płocka  

z 6 czerwca 2024 roku.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie jakieś uwagi do tego protokołu, bardzo proszę? Jeśli nie ma, 

proszę przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z dnia 

6 czerwca bieżącego roku, bardzo proszę?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy przyjęcia protokołu z posiedzenia Komisji 

Gospodarki Komunalnej z 24 czerwca 2024 roku.” 

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 24 czerwca 

2024 roku. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy Państwo wnosicie jakieś uwagi, pytania do tego materiału? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, 

proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu  

z 24 czerwca 2024 roku? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy sprawozdania z realizacji Płockiego Programu 

Rewitalizacji.” 

 

Ad pkt. 4 

Sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji.  

 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tutaj Państwo radni macie pytania? Widzę, że Pan przewodniczący się zgłosił. Pan radny 

Artur Jaroszewski bardzo proszę.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję za 

obszerny materiał, ciekawy jak co roku. Natomiast kilka pytań takich doprecyzowujących.  

Na stronie 35-36 mamy pokazany wykaz dotacji na prace przy zabytkach, których co roku 

miasto udziela. Zastanawia mnie jakie są przyczyny niewykorzystania dotacji,  

w szczególności chodzi o obiekty Kwiatka 32 (tutaj była dotacja 22 tysięcy, nie wykorzystano 

w ogóle), Stary Rynek 10, czyli ten obiekt najbardziej kujący nas w oczy na Starym Rynku 

(prawie 80 tysięcy dotacji, również nie skorzystał beneficjent) i Królewiecka 24 (niecałe  

22 tysiące dotacji i niewykorzystana dotacja). Jeszcze mam trzy pytania, może powiem po 

kolei wszystkie i bym prosił później, spróbujmy razem, łącznie odpowiedzieć. Na stronie  

41 mamy… Na kolejnych stronach mamy opis poszczególnych nieruchomości na Starówce  

i na 41 stronie w punkcie 39 mamy opisaną sytuację zabytku Stary Rynek 10-12. To jest 

jeden z tych zabytków, który nie skorzystał z dotacji przedzielonej blisko 

osiemdziesięciotysięcznej. Mam na myśli właściciel oczywiście nie skorzystał. Jak wyglądają 

perspektywy z punktu widzenia ratusza dalszych zmian na tym obiekcie? To jak gdyby 

kontynuacja tego pytania wcześniejszego. Strona 44: mamy tam wzmiankę o obiekcie 

Kolegialna 4, czyli kolejny etap rozbudowy Muzeum Mazowieckiego. Prosiłbym o informację  

– jeżeli mamy tylko taką wiedzę – jak wygląda planowany harmonogram powstania budynku 

Kolegialna 4, właściwie na odbudowie go od zera przez Muzeum Mazowieckie. Na stronie 45 

mamy wzmiankę o Sienkiewicza… nieruchomości i budynku Sienkiewicza 51. Wiem, że ten 

materiał dotyczył roku 2023, ale ponieważ tu jest wzmianka, że opracowywano, przystąpiono 

do opracowywania dokumentacji technicznej, prośba o informację czy w urzędzie miasta jest 

już informacja, że inwestor – tym bardziej, że jest to spółka miejska – ma już pozwolenie na 

budowę i projekt czy też nie, jeżeli nie to na jakim to jest etapie, kiedy możemy się 

spodziewać końca fazy projektowej. I na stronie 53 – już sobie odszukuję – wzmianka jest 

tutaj o planowanej przebudowie ulicy Piekarskiej. Na jakim etapie jesteśmy  

z opracowywaniem dokumentacji projektowo-kosztorysowej dotyczącej Piekarskiej? Dziękuję, 

to wszystko.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Widzę, że sam tutaj do udzielenia odpowiedzi podąża do nas, do mównicy 

Pan wiceprezydent Artur Zieliński. Zapraszamy.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Postaram się 

pokrótce. Gdybym któryś z punktów ominął – Panie przewodniczący – to poproszę  

o przywrócenie. Tak, strona 35-36. Zazwyczaj na początek przydzielamy dotacje zgodnie  

z pewnym kluczem, który jest zatwierdzony przez radę miasta, a następnie staramy się 

nadzorować ich realizację i wykorzystanie. W tym przypadku – jak co roku – niektóre 

inwestycje albo nie są zrealizowane w takim zakresie jakie były, albo w ogóle nie były 

realizowane. Ubolewamy nad tym, ale nie mamy żadnego narzędzia do tego, żeby kogoś na 

etapie przydzielania i wnioskowania – poza formalnymi kwestiami – wykluczyć. Myślę, że to 

też jest połączone z kolejnym pytaniem dotyczącym strony 41, bo dość duża 

niewykorzystana pula środków jest właśnie na inwestycję znajdującą się pod adresem Stary 

Rynek 10 i 12. Mieliśmy kilka spotkań z właścicielem tych kamienic. Dobra informacja jest 

taka, że taki harmonogram, który nam przedstawił właściciel, to znaczy zrealizowanie jednej 

z inwestycji, która tuż za oknem przy Kazimierza Wielkiego już zaczyna być widoczna jeżeli 

chodzi o jej efekt, miał przenieść się na realizację inwestycji 10-12 i to uczynił, więc pierwsze 

prace po jakiejś długiej przerwie zaczynają być realizowane. Jesteśmy w kontakcie  

z właścicielem. Mam nadzieję, że kolejnym widocznym elementem będą już pojawiające się 

zmiany w zakresie budynku 10-12. Kolejna, czterdzieści… Panie Arturze… 44. Muzeum 

Mazowieckie. Współpracujemy na etapie wspólnych zamian nieruchomości. Na tą chwilę nie 

mamy żadnej wiedzy, ani harmonogramu dotyczącego dalszych planów związanych z… 

Oczywiście gdzieś jesteśmy już po wstępnych rozmowach dotyczących zamiany tej 

nieruchomości…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czyli 

nieruchomość należy jeszcze do miasta?” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak 

jest. Tak jest. W związku z powyższym też oczekujemy na jakiś plan, harmonogram. Jeżeli 

dostaniemy szczegółowe informacje wtedy będziemy przeprowadzać procedurę zamiany. 

45…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „45, czyli 

Sienkiewicza 51.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „To 

jest… To jest nieruchomość należąca do spółki miejskiej – tak jak zauważył Pan 

przewodniczący. Nie mamy w tej chwili żadnego procedowanego pozwolenia. Poprosimy też  

o jakąś informację. Myślę, że z naszej strony poproszę też Pana dyrektora…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Miała tam być galeria?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak. 

Inwestycje Miejskie… I Piekarska, tak, ostatnie pytanie było?” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak. 

Jeżeli chodzi o Piekarską, w tej chwili procedowane jest pozwolenie. Myślę, że wstępnie 

jeszcze w tym roku mieliśmy mieć pozwolenie. Zakładam, że projektant wyrobi się ze 

wszystkimi kwestiami. Ma już uzgodnienia na zespole, tak zwanym ZUD, czyli zespole,  

w którym ustalani są wszyscy gestorzy i sieci. W tej chwili tyko czekamy już na uzyskanie 

pozwolenia na możliwość realizacji inwestycji. Chciałbym tą inwestycję w przyszłym roku 

oczywiście złożyć jako projekt planu na przyszły rok.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 

bardzo.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jeśli można dopytać… Można?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Tak, proszę.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „O co chodzi… Znaczy, po 

przebudowie ulicy Piekarskiej jaka nowa jakość tam powstaje za wyjątkiem…? Ja rozumiem, 

że sieci, czyli kanalizacja, woda to jest oczywiste. Ale jaka nowa jakość tam powstanie,  

w szczególności czy powstanie zakaz dojazdu autobusów do tego… jak to ten przybytek się 

nazywa…?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Sanktuarium.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Aha, to sanatorium…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Sanktuarium. Dobrze…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… utrwalania skutków 

schizofrenii.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Znaczy, jeżeli chodzi o przebudowę tej ulicy, ma ona przede wszystkim na celu wyciszenie 

dzisiejszej komunikacji, ujednolicenie ciągu, który będzie na całej długości od ulicy Teatralnej 

poprzez ulicę Piekarską i Wyczałkowskiego, dołożenie zieleni. Tutaj nie mamy takiej 
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możliwości, ponieważ zgodnie z wydanym pozwoleniem do sanktuarium ma być dojazd 

autobusów, więc tak została przygotowana dokumentacja, żeby ten przejazd był i żeby te 

autobusy mogły dowozić zainteresowanych do sanktuarium.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To jest nieszczęście, że na 

etapie założeń się głupoty dopuszcza. Drugie pytanie, drugie pytanie: jeśli chodzi  

o Kolegialną 4 i budynek muzealny, jak po wyczyszczeniu tych wszystkich zamian, stosunków 

własnościowych i tak dalej, czy ma tam powstać tak zwany nowy zabytek, czyli odbudowa 

czegoś co wartości zabytkowej nie ma czy coś współczesnego?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „To już 

nie jest pytanie do mnie, to już będzie pytanie do – nie wiem czy mnie słychać – ale to już 

będzie pytanie do przyszłego właściciela. W związku z powyższym nie chciałbym odpowiadać 

tutaj na to pytanie…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale… Ale…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „…  

w imieniu służb Pana marszałka.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… władze architektoniczne 

miasta po prostu powinny dbać o to, żeby coś z sensem…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak 

jak wspomniałem wcześniej, Panie Pawle, jak uzyskamy informację co do planów wtedy 

podejmiemy kolejne działania dotyczące zamiany. Jak już uzyskam taką informację to myślę, 

że ona też będzie podstawą do tego, żeby rada miasta podjęła decyzję co do ewentualnej 

zamiany. Na tą chwilę nie znam planów, nie podjęliśmy jeszcze decyzji.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Jeszcze bardzo proszę tutaj Pan Tomasz Korga radny.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Jeszcze na chwileczkę, Panie prezydencie. 

Zestawienie zadań, lista A. I tam jest taki punkcik A33: zagospodarowanie budynku młyna 

wraz z otoczeniem i to jest na lata 2023-2025. Może coś na ten temat?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „2023… 

Młyn…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „2020-2023, 2023-2025, młyn.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Michał, chodź na chwileczkę Michale. Zapraszam Pana dyrektora.” 

 

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Dzień 

dobry. Chodzi o budynek młyna znajdujący się na osiedlu Radziwie i tam też tą inwestycję ma 

realizować Muzeum Mazowieckie.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Aha. I jeszcze jedno. Zestawienie zadań, lista B, 

punkt B16: Stary Rynek – nowa odsłona. Tajemniczo.” 

 

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 

„Znaczy, to jest zadanie, które ma jakby…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Trudno wytłumaczyć.” 
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Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „… 

utrzymanie rynku w jak najlepszym stanie, czyli dbanie zarówno o…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „To nie bardzo nam to wychodzi.” 

 

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 

„Znaczy, z jednej strony albo utrzymanie to utrzymanie takie bieżące, a modernizacja to by 

nie było w tym zadaniu…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „I to jest to hasło: nowa odsłona, tak?” 

 

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „No dobrze. Dobrze, już teraz wiem.” 

 

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 

„Chodzi o utrzymanie po prostu małej architektury i infrastruktury towarzyszącej.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dobrze. Dziękuję bardzo.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie ma. Ja tylko dodam, że tak bardzo 

proszę, że jak siebie wzajemnie szanujemy to też jeśli wymieniamy obiekty na terenie miasta 

Płocka to proszę odnosić się tak jak one brzmią, a nie wymyślać własnych przez siebie nazw. 

Dziękuję bardzo. Teraz proponuję, żebyśmy przeszli…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To jest całkiem adekwatna 

nazwa, z wielkim szacunkiem używana przez wielu mieszkańców Płocka.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią materiału, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy utworzenia parków kieszonkowych na terenie miasta 

Płocka w 2024 roku.” 

 

Ad pkt. 5 

Utworzenie parków kieszonkowych na terenie miasta Płocka w 2024 r.  

 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„To nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddany pod głosowanie, ale może Państwo macie 

jakieś pytania do tego materiału. Bardzo proszę. Bardzo proszę. A czy radni? – może tak 

spytam. Ktoś z Państwa radnych nie ma? Nie widzę. Więc bardzo proszę Panie Stefański.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ki diabeł jest tak zwany park 

kieszonkowy? Czemu to służy? Jakie złudzenia rozwiązuje?” 
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Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

powiedziała: „Panie Pawle, optyczne. Optyczne.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Aaaa. To jest złudzenie 

optyczne. Dobra, dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czyli odpowiedź już jest. Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy do 

kolejnego punktu.” 

 

Ad pkt. 6 

Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach:  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 102 i 103 omówić wspólnie. Radni 

wyrazili zgodę. 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 

(druk nr 102) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk 

nr 103) 

 

Projekt uchwały na druku nr 102 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Projekt uchwały na druku nr 103 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Jeśli Państwo radni mają pytania, bardzo proszę.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Wprowadzenie poprosimy.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Tak, właśnie poprosimy Panie skarbniku jak zawsze o krótkie wprowadzenie do tych dwóch 

punktów. Zapraszamy.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry, witam Państwa. 

To tak w skrócie spróbuję przedstawić co jest w uchwałach. Jeśli jakieś pytania to potem 

będziemy się starali odpowiedzieć na wszystkie. Więc w przedstawionych uchwałach dochody 

budżetowe zwiększamy o 648 tysięcy, w tym dochody bieżące maleją o 9 milionów 976 

tysięcy, a dochody majątkowe rosną o 10 milionów 624 tysiące. Wydatki budżetowe 

zmniejszamy o 9 milionów 352 tysiące, w tym wydatki bieżące rosną o 6 milionów 655 

tysięcy, a wydatki majątkowe maleją o 16 milionów 7 tysięcy. Zmniejszamy również kwotę 

planowanego zadłużenia o 10 milionów złotych. Największe jednostkowe zmiany dotyczą 

zwiększania dochodów o 900 tysięcy z tytułu czynszu dzierżawnego. Zwiększenie dochodów  

o 10 milionów 380 tysięcy ze sprzedaży majątku. Zwiększenie dochodów o 276 tysięcy  

z tytułu dofinansowania remontów pustostanów z Banku Gospodarstwa Krajowego. 

Zwiększenie dochodów o 300 tysięcy z tytułu podatku od spadków i darowizn. Zwiększenie 

dochodów o 905 tysięcy z tytułu odsetek od środków gromadzonych na rachunkach 

bankowych. Zwiększenie dochodów o 1 milion 725 tysięcy z tytułu odszkodowań za usuwanie 

drzew. Zwiększenie wydatków w aquaparku o 450 tysięcy i jednocześnie zwiększenie 

dochodów o 1 milion 805 tysięcy w związku z refundacją kosztów utrzymania technicznego 

aquaparku. Zwiększenie dochodów o 488 tysięcy w związku z zawartymi dwoma umowami 

partycypacyjnymi na przebudowę ulic Przemysłowej i Sienkiewicza. Zwiększenie dochodów  

o 200 tysięcy złotych z tytułu opłat komunikacyjnych. Zmniejszenie dochodów z tytułu opłat 

za ustanowienie służebności o 550 tysięcy. Zmniejszenie wydatków o 288 tysięcy na zadaniu 

Przebudowa ulicy Gronowej. Przesunięcie wydatków w wysokości 1 milion 113 tysięcy na 

modernizację bloku żywieniowego w Miejskim Przedszkolu nr 12 z roku 2024 na 2025. 
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Podobne przesunięcie również wydatków w wysokości 200 tysięcy na zadaniu Poprawa 

stateczności zbocza skarpy wzdłuż ulicy Parowej. Zmniejszenie wydatków na modernizację 

parkingu przy Orlen Arenie o 3 miliony 751 tysięcy. Przesunięcie wydatków w wysokości  

495 tysięcy na zadaniu Budowa łącznika Czwartaków – Graniczna – Centrum do 

Wyszogrodzkiej. Przesunięcie również wydatków na kolejny rok w wysokości 1 milion 250 na 

zadaniu Rowerem przez Góry także na 2025 rok. Zwiększenie wydatków o 333 tysiące na 

roboty dodatkowe na zadaniu Modernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 6. Zwiększenie 

wydatków w wysokości 170 tysięcy na budowę przyłącza kanalizacji deszczowej oraz 

zewnętrznej instalacji odwodnienia terenu istniejącej oczyszczalni wód opadowych 

znajdujących się na skarpie rzeki Brzeźnica. Zwiększenie wydatków o 205 tysięcy na naprawę 

i obróbki blacharskie kominów w budynku Książnicy Płockiej oraz na ekspertyzy niezbędne do 

wykonania projektu budowlanego. Zwiększenie wydatków na utwardzenie terenu przy 

budynku urzędu miasta na Piłsudskiego 6 w wysokości 310 tysięcy. Przesunięcie wydatków  

w wysokości 330 tysięcy na prace przygotowawcze dotyczące przebudowy ulicy Zglenickiego 

na kolejny rok. Przesunięcie również wydatków – 120 tysięcy – na pierwsze wyposażenie 

budynku Urzędu Stanu Cywilnego. Tutaj dotyczy to głównie płatności; pewnie zakupy będą 

dokonane w tym roku, natomiast płatność będzie w przyszłym. Zwiększenie wydatków  

o 300 tysięcy na zakup dużego busa elektrycznego dla SP 24. Zwiększenie wydatków  

o 4 miliony 180 tysięcy na zakup „Kobylanki”. Zwiększenie wydatków o 395 tysięcy na 

budowę Systemu Informacji Miejskiej. Przesunięcie wydatków w wysokości 1 milion 250 na 

budowę ulicy Podgórze – tym razem w drugą stronę z roku 2025 na 2024, ponieważ tam 

roboty idą trochę szybciej niż planowano. Zwiększenie wydatków o 500 tysięcy złotych na 

remont ulicy Zglenickiego i Długiej. Zwiększenie wydatków o 500 tysięcy na utrzymanie  

i bieżące remonty urządzeń komunalnych oraz terenów miejskich. Zwiększenie wydatków  

o 200 tysięcy złotych na konserwację i pielęgnację zieleni na terenie miasta. Zwiększenie 

wydatków o 650 tysięcy na remonty pustostanów. Zwiększenie wydatków o 165 tysięcy na 

wykonanie ogrodzenia w książnicy. Zwiększenie wydatków o 200 tysięcy na zakup dwóch 

pojazdów elektrycznych przez Muniserwis. I kolejne również zwiększenie wydatków na 

podwyższenie kapitału dla zoo – 195 tysięcy. Również dotyczy to zakupu dwóch pojazdów 

elektrycznych. Zwiększenie wydatków o 4 miliony złotych na podwyższenie kapitału dla Wisły 

Płock. Zwiększenie wydatków o 400 tysięcy złotych na zakupy większej ilości druków  

z Państwowej Wytwórni Papierów Wartościowych oraz tablic rejestracyjnych w związku  

z dużym wzrostem ilości rejestrowanych pojazdów. Zwiększenie dochodów o 195 tysięcy  

w związku z przystąpieniem do projektu Gotowi na samodzielność współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus i jednocześnie zwiększenie wydatków na 

realizację tego projektu o tą samą kwotę. Zmniejszenie dochodów z tytułu rozliczenia 

podatku VAT w wysokości 20 milionów 29 tysięcy i jednocześnie zmniejszenie wydatków na 

aquaparku o tą samą kwotę. Zwiększenie wydatków na media w aquaparku o 2 miliony 338 

tysięcy i jednocześnie zwiększenie dochodów o tą samą kwotę z tytułu refundacji tych 

kosztów przez MOSiR. I jeśli chodzi o WPF dodatkowo mamy zwiększenie na rok 2025  

o kwotę 500 tysięcy na zadanie Przebudowa lokali mieszkalnych w budynku przy ulicy  

1 Maja 1 w Płocku na realizację domu dla dzieci jeśli chodzi o taki rodzinny dom dziecka. 

Kolejne to zwiększenie o 200 tysięcy środków na dokumentację rozbudowy Szkoły 

Podstawowej nr 15. Kolejne, również na rok 2025, środki na dokumentację przebudowy ulicy 

Chemików – 250 tysięcy. I kolejne również wykonanie dokumentacji na projekt umocnienia 

skarpy przy obiekcie mostowym w ciągu ulicy Przemysłowej – 200 tysięcy. Największa 

zmiana to 14 milionów również zwiększenie na przyszły rok: budowa ulicy Wyszogrodzkiej od 

Kilińskiego w stronę Spółdzielczej. I to jest 7 milionów planowane z Funduszu Dróg 

Samorządowych, 7 milionów środki własne. Budowa również i przebudowa dróg na osiedlu 

Ciechomice – również prace przygotowawcze – 170 tysięcy. Zwiększamy również… 

Proponujemy zwiększenie wydatków na projekt Zielony transport publiczny. To są o kwotę  

2 miliony 12 tysięcy i to dotyczy zwiększenia dochodów z tytułu rozliczenia podatku VAT oraz 

zwiększenia wydatków również o tą samą kwotę na tym zadaniu. I to takie największe 

zmiany. Jeśli jakieś pytania to postaramy się odpowiedzieć.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Proszę Pan radny, Pan przewodniczący Jaroszewski. Bardzo proszę.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.  

Na kilka pytań przed chwileczką Pan skarbnik już odpowiedział, więc postaram się już nie 

powtarzać. Może będę pojedyncze pytania, żebyśmy się nie pogubili i prosiłbym może od razu 

o odpowiedź. Najpierw budżet miasta, czyli druk numer 103. Partycypacja… Na stronie 5 

mamy dochody z tytułu partycypacji w kosztach przebudowy Przemysłowej i Sienkiewicza. 

Prosiłbym o dopowiedzenie jakich zadań to dotyczy, oczywiście zadań prywatnych bądź jakich 

inwestorów.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jedno – z tego co ja 

pamiętam, jeśli coś to mnie Pan wiceprezydent poprawi – to jest Hill House jeżeli chodzi  

o ulicę Przemysłową, tam budowa budynku mieszkalnego. I drugie to jest przebudowa 

dawnego „Hermana” jeśli chodzi o Sienkiewicza.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.  

Już jest dla mnie to jasne. Strona 14: remont ulicy Zglenickiego i Długiej. Tutaj takie 

powiązane pytanie. Pamiętam, że kiedyś w planach zarówno naszych, jak i gminy 

sąsiadującej, czyli Starej Białej – Zglenickiego jest graniczną ulicą – miało być przedłużenie 

którejś z tych dwóch ulic i poprowadzenie w kierunku zachodnim. Czy toczą się jakieś 

rozmowy ze Starą Białą na temat kontynuacji przez nich tego zadania, czyli my dochodzimy 

Długą bądź Chemików… bądź Łukasiewicza do Zglenickiego, a oni ciągną dalej drogę  

w kierunku zachodnim? Czy coś na ten temat możemy… jakąś wiedzę mamy?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, ja nie mam, nie 

wiem…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Może Pan 

prezydent.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… jak Pan prezydent.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Pani 

Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Z informacji jakie posiadam historycznie przebieg ulicy 

Długiej miał być troszeczkę na północ od dzisiejszej trasy. Niemniej jednak sytuacja zmieniła 

się ze względu na to, że na dzień dzisiejszy jest to teren zamknięty, przynależący do Orlenu. 

W związku z powyższym nie ma jakby opcji teraz, możliwości przesunięcia tej drogi,  

a z informacji jakie posiadam od wójta gminy Stara Biała to on dzisiaj planuje przebudowę 

pewnych dróg u siebie. W związku z powyższym poprosiłem go o to, żeby podzielił się z nami 

swoim planami tak żebyśmy my w ramach budowy ulicy Zglenickiego umieścili albo  

w naszych planach w jakiś sposób połączenie, bo – tak jak wspomniałem wcześniej – te 

przedłużenie drogi krajowej jest już niemożliwe ze względu na poszerzenie tak zwanej strefy 

zamkniętej.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Właśnie o to 

mi chodzi, żebyśmy w kontakcie byli, że w razie czego żeby dwie gminy się dogadały i żeby 

to w linii prostej ewentualne nowe rozwiązanie komunikacyjne powstało. Dobrze. Dziękuję 

Panie prezydencie. Teraz tak, na stronie 15 mamy zapis o wykonywanych ekspertyzach 

dendrologicznych. Prosiłbym o doprecyzowanie jakich terenów zielonych one dotyczą.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jest… To znaczy jeżeli 

chodzi o dendrologiczne to jest plac Obrońców Warszawy i drugie to jest chyba Brzeźnica, Jar 

Brzeźnicy – z tego co ja pamiętam.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Dokładnie tak. Zarówno w jednym, jak i drugim przypadku biorąc pod uwagę dość mocne 

zagęszczenie i jeżeli chodzi o starodrzew przeprowadzane są szczegółowe analizy, nie tylko 

operat, ale i inwentaryzacja.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 

bardzo. Również na stronie 15 mamy wzmiankę o rozbiórce stajenek i muru granicznego przy 

ulicy Wyszogrodzkiej bez doprecyzowania adresu tej Wyszogrodzkiej. I czy to chodzi o ten 

budynek Wyszogrodzka 1 bezpośrednio przy „Jordanku”?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „A które to jest zadanie?” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Strona 15, 

zadania nie wynotowałem sobie, ale to jest zbiorcze zadanie, tam są kwoty z trzech zadań, a 

jednym z nich jest rozbiórka stajenek i muru granicznego przy ulicy Wyszogrodzkiej. 

Dokładnie tak zacytowałem.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „OK. Widzę, widzę. Sprawdzę  

i odpowiem. Nie jestem pewien.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze.  

W razie czego na jutrzejszej komisji bym prosił.”  

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jasne.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dlaczego 

dopytuję? Bo pamiętam… Jeżeli to dotyczy Wyszogrodzkiej 1 to pamiętam, że my 

planowaliśmy rozebrać całkowicie Wyszogrodzką 1, która jest wyłączona z użytkowania  

i zastanawialiśmy się nad powiększeniem „Jordanka”, ale pamiętam, że tam konserwator 

zabytków jakieś swoje trzy grosze wtrącił.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak, tam jest – jeżeli chodzi  

o ten budynek – to jest pod nadzorem konserwatora.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To prosiłbym 

tylko o potwierdzenie, iż to właśnie dotyczy – te wyburzenia, ta rozbiórka stajenek i muru – 

czy dotyczy właśnie tej…” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dobrze. Sprawdzę.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… działki. 

Również na tej samej stronie przeznaczamy pewne kwoty na nową platformę do zarządzania 

budżetem obywatelskim. Co było niewłaściwego w tej dotychczasowej platformie, że ją 

modyfikujemy?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To znaczy ta platforma, którą 

dzisiaj… Znaczy, inaczej: my dzisiaj nie mamy swojej platformy, tylko ją jakby – nazwijmy to 

– wynajmujemy i koszt wynajmu w tej chwili on było około 3 tysięcy, zwiększył się do 8, czyli 

tak naprawdę jeśli zrobimy swoją to przez trzy lata nam się zwróci ta platforma.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jasne, 

rozumiem, dziękuję bardzo. Strona 20. Nie kwota mnie zastanowiła, ale opis. Mamy przychód 

do budżetu 20 tysięcy złotych kary z tytułu nienależytego wykonania pielęgnacji skweru przy 

Narodowych Sił Zbrojnych. Czyżby ktoś znowu wykosił drzewka albo coś podobnego?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Narodowych Sił Zbrojnych…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Strona 20, 

103 druk.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Powiem prawdę: nie wiem, 

dowiem się.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To 

poprosiłbym też ewentualnie na jutro. Też na tej samej stronie jest odszkodowanie za 

uszkodzenie wiat przystankowych. Rozumiem, że to jest odszkodowanie…” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jest od ubezpieczyciela.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… od 

ubezpieczyciela, czyli nie udało nam się namierzyć… nam, czyli właściwie służbom sprawcy, 

tak?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, w takim wypadku 

zawsze występujemy do ubezpieczyciela. To ubezpieczyciel potem – nazwijmy to – ściga 

tych, którzy to zrobili.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „A mamy 

wiedzę czy udało nam się…” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie wiem…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… 

namierzyć.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Takiej wiedzy już potem 

ubezpieczyciel nam nie przekazuje.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze. 

Dziękuję. W uzasadnieniach, czyli w końcówce druku mamy zadanie 05/MZD i przebudowa 

chodników między innymi przy ulicy Tuwima. Coś… Kilka zdań na ten temat jeśli mógłbym 

usłyszeć? Czy ta przebudowa ma między innymi przeciwdziałać zalewaniu posesji, które tam 

od jakiegoś czasu sygnalizują mieszkańcy? Czy to jest coś z tym związane?”  

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Nie, 

raczej nie. Sygnalizacja była taka jak wielokrotnie w niektórych miejscach w Płocku na zły 

stan nawierzchni. Ale oczywiście taka informacja o zalewaniu będzie wzięta pod uwagę  

w momencie kiedy będzie ten chodnik na nowo w jakiś sposób wypoziomowany. Ale nie, w tej 

chwili jest to standardowa procedura naprawy chodników zgłaszanych niejednokrotnie przez 

radnych czy przez mieszkańców. Jeżeli są ku temu możliwości i wolne środki to realizujemy.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To prosiłbym 

właśnie pod tym kątem, że tam ostatnio…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Przyjmujemy.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… wiele 

zgłoszeń było ze strony mieszkańców. Może uda się połączyć też pod tym kątem, jakieś 

ewentualnie rozwiązania znaleźć. Strona… Opis zadania z punktu 20 z uzasadnienia, zadanie 

01/WZN/I: przebudowa budynków komunalnych – zmiana źródeł ogrzewania Popłacińska 42, 

42a, 42b. Powiem, jedna rzecz mnie tutaj zastanowiła. Trzy budynki koło siebie położone, 

zlokalizowane. W jednym będziemy instalować ogrzewanie gazowe, w dwóch pompy ciepła. 

Czy to ma temu służyć, że chcemy sprawdzić które są bardziej efektywne czy jakieś inne 

techniczne rozwiązania uniemożliwiają jedno źródło ciepła?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To znaczy w jednym… Znaczy, 

na tych dwóch budynkach 42 i 42a na dzień dzisiejszy mamy pellet i będziemy robili tylko 

remont pieca poprawiając jakby jego efektywność, a do tego dokładamy pompy ciepła, żeby 

w okresie letnim jakby ten piec nie musiał chodzić. Natomiast w drugim budynku mamy 
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ogrzewanie na tak zwane kozy – nazwijmy to – i tam jest podpisana umowa, od przyszłego 

roku będzie dostarczony gaz i tam chcemy podłączyć piece gazowe do każdego z lokali, tam 

jest ich 12. I przy okazji właśnie będziemy patrzeć jak wygląda pellet versus gaz i pellet  

z pompami ciepła na przyszłość, bo to co nam się wydawało jeszcze półtora roku temu,  

a pewnie nawet rok temu, że wejdziemy w gaz na całej Popłacińskiej to na dzień dzisiejszy te 

przesłuchy i to co się widzi jeśli chodzi o dyrektywy unijne dotyczące gazu trochę nas 

wstrzymało i będziemy się starali przyjrzeć jak to wygląda z jednej i z drugiej strony i jak się 

rynek będzie rozwijał, bo ceny dość mocno wygląda na to, że będą rosły. Chyba że ktoś 

zmieni zdanie i trochę zmądrzeje.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jako 

użytkownik liczę na to samo. Dobrze. Jeszcze…” 

 

[głos z sali niezrozumiały] 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Fotowoltaika i magazyny, bo 

na to można dostać w tej chwili kasę zewnętrzną…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Już kończę…” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… To jedynie może trochę 

pomóc.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Mnie się nie kalkuluje.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kończę swoje 

pytania, jeszcze chyba dwa albo trzy. Przebudowa ulicy Chemików – prośba o zakres.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „W tej 

chwili realizujemy projektowanie ulicy Zglenickiego. W ubiegłym roku zakończyliśmy 

realizację inwestycji na Łukasiewicza. Jedyną taką łączącą ulicą, która nam pozostaje to jest 

ten łącznik, który jest pomiędzy ulicą Łukasiewicza a Zglenickiego, czyli można powiedzieć 

dwie drogi, czyli jedna ta, która odchodzi od Zglenickiego i biegnie prosto do bramy, a druga 

do niej dochodzi od ulicy Łukasiewicza. To jest cała ulica Chemików.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.  

I to rozumiem, że nawierzchnia bez infrastruktury podziemnej?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Nie, 

nie. W tym miejscu będzie zmiana również organizacji. Tu jesteśmy po rozmowach  

z Orlenem. Orlen chciałby w ramach tej inwestycji sfinansować budowę ronda, która  

w pewnym stopniu zabezpieczy jakiekolwiek ataki czy jakiekolwiek działania ze strony ulicy 

Zglenickiego, bo dzisiaj ten odcinek szczególnie od ulicy Zglenickiego do bramy jest taką 

jedną długą prostą, Orlen poprosił nas o to, żebyśmy zaprojektowali, a następnie 

współfinansuje przebudowę tego odcinka.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jasne, 

zrozumiałe, oczywiście. Dziękuję. I teraz już jestem w druku 102, czyli WPF. Na stronie 63 

mamy wymienione finansowanie między innymi skweru rekreacyjno-wypoczynkowego dla 

dzieci i dorosłych. Mówiąc szczerze, tyle tych skwerów już mamy, że zaczynam się gubić, a tu 

nie było doprecyzowane o który chodzi. Zadanie 1.3.2.82 na ostatniej stronie WPF. Na 

ostatniej stronie. Strona 63. Tam jest chyba 200 tysięcy, ale nie pamiętam, nie jestem pewny 

do końca. Strona 63 druku 102.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Przy ulicy 

Harcerskiej?” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Nie ma 

napisane przy jakiej ulicy. Tu jest skwer rekreacyjno-wypoczynkowy dla dzieci i dorosłych bez 

adresu. To jest zadanie 1.3.2.82. To raczej nie jest Harcerska – po kwocie sonduję.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]. 

Nie wiem. Sprawdzę.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze, 

poproszę, bo…” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Bo jeśli tak jest to 

trzeba by doprecyzować nazwę zadania.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze.  

I ostatnia to bardziej nie tyle pytanie co prośba, chociaż wiem już nad tą prośbą Państwo 

pracujecie, czyli prośba taka, żebyśmy gdy będziemy realizować Park Międzytorze 

zabezpieczyli niekolizyjność z przyszłą linią kolejową. Akurat kilka dni temu Pan minister nam 

pozytywną wiadomość zakomunikował – nam jako w sensie mieszkańcom Polski czy Płocka 

również – więc spróbujmy, żeby to ze sobą nie kolidowało w żaden sposób. Dziękuję bardzo.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „To 

może tak pozwolę sobie trochę ad vocem. Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Zapewniam, że zarówno na etapie projektowania, jak i na etapie realizacji, a przede 

wszystkim na etapie projektowania uwzględniony został korytarz, który sami żeśmy wskazali 

CPK czy też innej magistrali. W związku z powyższym przypomnę tylko że działka, o której 

rozmawiamy ma ponad 4,5 hektara, a część z niej, czyli 3,6 zagospodarowaliśmy pod kątem 

parku tak, żeby północna część tej działki była przeznaczona na przebieg linii kolejowej, ale 

oczywiście jeżeli będą jakieś dodatkowe pytania to służę swoją osobą i zapewniam, że 

bezkolizyjność została zapewniona na etapie przygotowania projektowania.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jeśli można w tej sprawie.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Bardzo proszę.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Tutaj wszelkie wątpliwości byłyby 

rozwiane gdyby po prostu dokonano prostego zabiegu: nałożono projekt tego parku na 

projekt tego… na plan tego terenu i linii i wtedy byłaby odpowiedź oczywista. Według moich 

studiów nad tym terenem to tam wyszło, że ten park będzie miał góra 70… 80 metrów 

szerokości i będzie tam mogła być co najwyżej zieleń izolacyjna, ale funkcji rekreacyjnych 

przy kolei to ja tam za bardzo nie widzę.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Przypomnę tylko… Oczywiście otrzymaliśmy oficjalne pismo ze strony Pana Pawła, więc na 

nie odpowiemy zgodnie z sugestią. Ja tylko przypomnę, że niejednokrotnie place zabaw 

realizowane są w niedalekiej odległości odpowiednio zabezpieczone. Ostatnio, półtora roku 

temu taki plac zabaw na prośbę mieszkańców został oddany przy Piłsudskiego kilkanaście 

metrów od linii kolejowej, ale odpowiednie zabezpieczenie zarówno siatką, jak  

i zadrzewieniem powoduje, że wszyscy w sposób komfortowy możemy korzystać z tego, 

bawić się i być bezpiecznym. Dziękuję.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Panie Prezydencie! Na fachowości 

mieszkańców, a zwłaszcza tych, którzy mają fanaberie a to fontanny, a to park kieszonkowy, 

a to skwerek i najlepiej na torach to wie Pan ja po prostu mam duże zastrzeżenia do 

fachowości. A jeśli można to do Pana skarbnika jedno. W tej długiej wyliczance taka jedna 

kwota: 4 miliony na piłkę zawodową kopaną nie powiem w co. Czy miasto stać na to, żeby 

dokładać co roku na fanaberie i po prostu utrzymywanie jakiś tam takich amatorów? Po 
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prostu miasto ma ważniejsze zadania, a to powinno albo zarabiają na siebie, albo paszoł won 

na drzewo, gonić się.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Bardzo proszę o…” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Ciężko znaleźć klub w Polsce, 

który w ten sposób żyje tak jak Pan Paweł mówi. Też bym sobie życzył, żeby tak było.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Dziękuję bardzo. Jeżeli nie ma więcej pytań…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Ja mam, ja mam, ja mam, ja mam.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Proszę. Przepraszam bardzo, Panie radny. Proszę bardzo, Pan radny Tomasz Korga.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Nawiązując do wypowiedzi tu szanownego kolegi o te 

cztery miliony chciałbym zapytać. Są jakieś konkrety dotyczące wydania czy też celowości 

tych 4 milionów przez nasz klub Wisła?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, to jest tak naprawdę 

środki na normalne funkcjonowanie, na codzienne wydatki, nic związanego z jakimikolwiek 

dużymi wydatkami poza normalnymi wydatkami. Wydatki zostały w ostatnim roku 

zmniejszone o około 10 milionów, natomiast środki, których nie mamy z Ekstraklasy 

powodują, że tych środków jest na dzień dzisiejszy za mało.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ja dopowiem. To jest na 

przejedzenie, na przejedzenie przez tych paru kopaczy kiepskich i tych paru…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Dziękuję bardzo.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały], którzy 

się koło tego kręcą.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Jeśli nie ma pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Teraz będziemy głosować za projektem 

pomieszczonym na druku numer 102. I kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 102, kto jest przeciw albo wstrzymał się od 

głosu? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 102): 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 103?” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 103): 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

2 głosy – wstrzymujące się. 



16 

 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy uzupełnienia wyboru ławników do Sądu Okręgowego 

w Płocku na kadencję 2024-2027.” 

 

3) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Płocku na kadencję 

2024-2027 (druk nr 76) 

 

Projekt uchwały na druku nr 76 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I jeszcze będziemy mieli kolejne trzy punkty, czyli do druku 79 w podobnych sprawach  

w celu uzupełnienia wyboru ławników tylko do innych wydziałów i może tutaj połączę to,  

a będziemy po prostu oddzielnie głosować. Czy Państwo radni do druku numer 76, 77, 78  

i 79 macie jakieś pytania i uwagi? Ponieważ… Dzisiaj też nie widzimy nazwisk, ponieważ 

mamy sam projekty, a nazwiska dopiero będziemy widzieć wybór osób w czwartek na sesji 

kiedy będziemy głosować. Jeśli nie ma pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Kto jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 76? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję.” 

 

4) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział Pracy  

i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 77) 

 

Projekt uchwały na druku nr 77 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 77?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

5) uzupełniającego wyboru ławników do Sadu Rejonowego w Płocku na kadencję 

2024-2027 (druk nr 78) 

 

Projekt uchwały na druku nr 78 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 78?” 
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Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

6) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział Pracy  

i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 79) 

 

Projekt uchwały na druku nr 79 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 79?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

7) zmiany w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta 

Płocka (druk nr 82) 

 

Projekt uchwały na druku nr 82 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I tutaj zaszła taka konieczność, ponieważ potrzeba składu osobowego i Pan Krzysztof 

Gorzkowski, który będzie składał ślubowanie na najbliższej sesji Rady Miasta Płocka złożył 

taki akces, że chce właśnie pracować w Komisji Gospodarki Komunalnej. I kto z Państwa 

radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 82? 

Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

8) wyrażenia zgody na wystąpienie Gminy Miasto Płock ze Stowarzyszenia Związek 

Miast Nadwiślańskich (druk nr 84) 

 

Projekt uchwały na druku nr 84 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy tutaj macie Państwo pytania? Czy Państwo radni macie pytania? Jeśli nie ma, tutaj 

widzę, że się mieszkańcy zgłaszają. Bardzo proszę, Pan Stefański.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Co nas… Co skłania radę miasta do 

dokonania tak… do poparcia tak mądrego kroku? Po prostu jakie argumenty są za tak 

mądrym posunięciem?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. I jeszcze widzę, że Pan Jan Wyrębkowski też się zgłaszał. Bardzo proszę.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani Przewodnicząca! Szanowni 

Radni! Ja uważam, że to byłby bardzo duży błąd samorządu, żebyśmy wystąpili z takiego 

ciała, który zajmuje się odcinkiem tym dolnym Wisły. Chcecie Państwo przystąpić do górnej 

Wisły, tam podejmować jakieś ustalenia, natomiast zupełnie wyłączyć się z tego Związku 

Miast Nadwiślańskich, które dotyczy odcinka środkowego i dolnego byłoby naprawdę błędem 

dlatego, że Płock leżący nad Wisłą, mający – powiem – swój sukces i swoje funkcjonowanie 

związane z Wisłą powinien w takim związku być. Proszę Państwa, też się dziwię tutaj takim  

w ogóle podejściu, bo ja zauważam od iluś tam lat, że Państwo w ogóle – powiem – nie 

zajmujecie się problemem Wisły, przejścia tej Wisły przez Płock, nie macie w ogóle żadnego 

pomysłu jak miasto i region płocki ma funkcjonować z tą Wisłą, nie ma żadnych planów. 

Natomiast brak bycia w takim związku pozwoli… nie pozwoli wam prezentować się. Jeżeli coś 

źle funkcjonuje trzeba wykazywać większą aktywność, bo też nie widzę, żeby tutaj samorząd 

z jakimiś tam swoim propozycjami odnośnie tego odcinka Wisły przed Płockiem, w Płocku  

i poniżej Płocka występował nie tylko do Związku Miast Nadwiślańskich, ale w ogóle 

gdziekolwiek, żeby dawał jakieś swoje propozycje rozwiązań. Wspomnę o tym, Państwu też  

o tym mówiłem: Płock powinien zabiegać o stworzenie centralnego węzła multimodalnego 

nad Wisłą, żeby tak kształtować infrastrukturę drogową, kolejową, żeby ten węzeł w jakiejś 

tam przyszłości mógł powstać. A aktualnie robi się wszystko, żeby to było niemożliwe, a czy 

to wyjdzie czy to nie wyjdzie trzeba próbować, bo na próbowaniu jest jakaś tam – prawda? – 

no szansa, że coś się uzyska. Jeżeli się nie próbuje to tak jakby wyciągnął białą flagę. Tak że, 

proszę Państwa, nie wychodźcie z tego stowarzyszenia, tylko podejmujcie bardziej 

intensywne działania, żeby tam w tym stowarzyszeniu coś się więcej działo. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Jeśli można dopowiedzieć…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… za cenne uwagi. Bardzo proszę.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Po tym obszernym wystąpieniu ja 

muszę postawić pytania. Te sprawy trzeba ważyć jakie są minusy i jakie są plusy. Po prostu 

niech padną argumenty ile nas to kosztuje i co my z tego mamy. I wtedy po prostu te 

intermodalne i tak dalej – co tam jak to się nazywa – po prostu się zbilansują. Ja – żeby było 

jasne – ja domyślam się, że nas to sporo kosztuje i jakoś nie mogę sobie wyobrazić korzyści 

z obecności bycia w tym związku. A ponieważ byliśmy to pewnie jakaś wiedza na ten temat 

jest. Czy ktoś ma jakąś wiedzę w tej sprawie jakie mieliśmy korzyści z bycia w tym związku? 

To tyle.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Tutaj Pan prezydent, Pan Artur Zieliński udzieli odpowiedzi…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Nie, 

nie, nie, nie, nie tym razem. Z miłą chęcią bym udzielił, nie dotyczy to mojego obszaru. 

Akurat nie ma koleżanki, która…” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Właśnie.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „… była 

też na ostatnich komisjach i odpowiadała. Ja poproszę, żeby w dniu jutrzejszym na komisji… 

Po prostu gdzieś tam sobie zanotowałem te pytania. Myślę… Odpowiedź na nie ja znam 

pokrótce, ale nie chcę… nie jestem merytorycznie odpowiedzialny za tą uchwałę. W związku  

z powyższym przepraszam, jakaś przyczyna wyższa była, nie ma dzisiaj. Pozwolę sobie 

przekazać informację i poprosić, żeby na te pytanie w dniu jutrzejszym – nawet jak nie 

będzie Panów – to żeby odpowiedź padła. Dziękuję.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „W tej sytuacji czuję się 

zaproszony.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Zapraszam.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Ja chcę tutaj dodać do tego, bo Pan 

Stefański rzucił ile nas to kosztuje. Przejrzałem tutaj te materiały dotyczące tej uchwały. 

kosztuje nas to 10 groszy od mieszkańca, czyli kosztuje nas to 11 tysięcy mniej więcej 

rocznie. Oprócz tego wysiłek trochę może większy naszych samorządowców czy urzędników, 

żeby tam pokazać się. Więc – proszę Państwa – jest ta kwota znikoma w stosunku do tego co 

na przykład dajemy na kopanie piłki tutaj. Jeżeli ja mam dać 4 miliony na piłkę, a tutaj na 

bycie w tym związku to chyba to jest no w ogóle bezdyskusyjne, żeby tutaj ten temat tak 

potraktować jak jest w propozycji uchwały.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Dobrze, dziękuję bardzo za cenne uwagi. Ja powiem tak, że już przyglądam się  

i przysłuchuję, bo Panowie jesteście bardzo aktywni. Jestem radną drugą kadencję i miałam 

okazję już Panów wielokrotnie słuchać i tak się zastanawiam dlaczego Panowie jak macie taką 

wiedzę i to tak naprawdę w każdym obszarze – z tego co widzę – znacie się na wszystkim 

czemu Wy nie startujecie na radnych miasta Płocka. Więc może też mielibyście ten mandat 

zaufania i wtedy byście zmieniali, może mniej byście nas krytykowali.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Bo jest… Bo byłoby mi wstyd być 

radnym.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Już nie będę dyskutowała, przejdźmy do merytorycznych zagadnień. Kto z Państwa 

radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 84? 

Poproszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejnych właściwie kilka punktów od 9 do 18 i druki od 85 do 94 

projektów uchwał dotyczą wydzierżawienia nieruchomości gruntowych. I może teraz 

omówilibyśmy je razem, łącznie. Czy tu do tych punktów Państwo radni macie pytania? 
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Bardzo proszę. Bardzo proszę, Panie Przewodniczący.” 

 

9) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Wańkowicza 

(obr. 1) (druk nr 85) 

 

Projekt uchwały na druku nr 85 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Mam pytanie 

do jednego punktu, do punktu 9, druk numer 85. On się troszeczkę różni od większości  

z tych pozostałych. Większość z tych pozostałych to są wydzierżawienia nieruchomości pod 

altanki śmietnikowe. Akurat to jest dodzielenie do nieruchomości. Interesuje mnie czy to 

dodzielenie, dzierżawa w formie dodzielenia na czas dzierżawy czy ta działka, czy ten 

fragment działki leży na terenie obszaru zespołu przyrodniczo-krajobrazowego. Chodzi o Jar 

Rosicy.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy ktoś jest w stanie udzielić dzisiaj odpowiedzi z tutaj obecnych osób?” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała [z sali]: „Sprawdzimy.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Czyli tutaj…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To od razu 

też prosiłbym o sprawdzenie – gdy będziemy na ten temat rozmawiać przy okazji kolejnej 

komisji bądź na sesji – prośba o jeszcze dodatkową informację czy podobne dodzielenia  

w formie dzierżawy dotyczą też sąsiednich działek, ponieważ tam jest dosyć zwarte skupisko 

budynków, to są budynki w pierwszym rzędzie zabudowy przy Jarze Rosica. Interesuje mnie 

czy to jest taki wyjątkowy przypadek czy więcej. To zasadniczo to jest kluczowe. Natomiast 

też prośba moja: ja mam nadzieję, że ktoś z osób przygotowujących ten projekt był tam  

w terenie niedawno, ja z ciekawości – powiem – przeszedłem się i wydaje mi się, że jeżeli to 

jest w obrębie zespołu przyrodniczo-krajobrazowego, ma nadzieję, że nie, ale jeżeli jest to 

chyba pod kątem obostrzeń, które mamy w uchwale dotyczącej jaru powinniśmy też 

przeanalizować tą sytuację…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Czy tam jest miejsce na 

altanki śmietnikowe.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To akurat nie 

dotyczy altanek śmietnikowych. Mnie bardziej niepokoją wycinki, które tam zaobserwowałem. 

Nie twierdzę, że na tej działce, ale w bardzo bliskiej odległości. Dlatego interesuje mnie gdzie 

tam granica zespołu przyrodniczo-krajobrazowego przebiega. To tyle. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Ja już nie będę 

pytała… nie będę czytała treści poszczególnych punktów, tylko po prostu będę powoływała się 

na numer druku projektu uchwały. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 

uchwały pomieszczoną na druku numer 85?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  



21 

 

10) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 86) 

 

Projekt uchwały na druku nr 86 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 86?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję.” 

 

11) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Wiadukt (obr. 5) (druk nr 87)  

 

Projekt uchwały na druku nr 87 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 87?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

12) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 88) 

 

Projekt uchwały na druku nr 88 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 88?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję. 
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13) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 89) 

 

Projekt uchwały na druku nr 89 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 89?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję.” 

 

14) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 90) 

 

Projekt uchwały na druku nr 90 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 90?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

15) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 91) 

 

Projekt uchwały na druku nr 91 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej na druku 

numer 91?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

16) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 92) 
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Projekt uchwały na druku nr 92 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 92? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

17) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 93) 

 

Projekt uchwały na druku nr 93 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 93?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję.” 

 

18) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 94) 

 

Projekt uchwały na druku nr 94 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 

numer 94?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 

 

19) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej  

w Płocku w obrębie 4 „Łukasiewicza” przy Al. Floriana Kobylińskiego oznaczonej 

jako działki 427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510 ha (druk nr 97) 
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Projekt uchwały na druku nr 97 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Bardzo proszę, Panie 

przewodniczący.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Pytanie 

brzmi: skąd taka cena tej nieruchomości? Domyślam się, że z wyceny rzeczoznawcy, ale 

prosiłbym o potwierdzenie tego i czy ta wycena uwzględnia jednocześnie potrzebę rozbiórki 

budynku po „Kobylance”. I jeszcze jedno pytanie z tym powiązane: od kiedy MOSiR był 

właścicielem tego terenu i gdy nabywał go jaka była wartość aportu, który zapewne miasto 

wnosiło do spółki?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Myślę… Nie wiem czy Pan prezydent udzieli odpowiedzi na wszystkie zadane pytania czy  

w późniejszym czasie, bo myślę, że…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tu raczej Pan 

skarbnik.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak, 

jeżeli chodzi o…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale przyszedł właśnie Pan prezydent.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „… 

trzecie pytanie tak. Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Jeżeli chodzi o wartość, która 

jest przedmiotem dzisiejszej uchwały, wynika ona wprost z przygotowanego operatu, więc 

jakby tu opieramy się na rzeczoznawcy, który to wycenił. Jeżeli chodzi o drugie pytanie to 

nie. Nie… W ramach tego operatu nie ma objętej kwestii związanej z rozbiórką. Jest ona 

objęta innym projektem, który w tej chwili już jest zakończony w obszarze, w którym 

zarządzam, czyli w wydziale inwestycji. Mamy już gotowy projekt na rozbiórkę i gotowy 

projekt zagospodarowania tego terenu pod miejsca parkingowe. To było odrębne zadanie. 

Jeżeli chodzi o trzecie pytanie to przekażemy Panu skarbnikowi. To chyba kilkadziesiąt lat 

temu jak… Nie wiem kiedy to było dokładnie, ale…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Spółka liczy 

chyba nie więcej niż 10 lat…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak, 

10 lat, od 2016 roku. Tak. Sprawdzimy to i poproszę o przygotowanie.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „A czy ja 

dobrze zrozumiałem, że ten teren to nie jest ta nieruchomość gdzie stoi „Kobylanka”?” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To jest ten teren.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „To jest 

ten teren.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dokładnie, 

bo tak z wypowiedzi wynikało jak gdyby były tam dwie działki oddzielnie…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Nie, 

nie, nie. To jest dokładnie ten teren, który mamy już – tak jak wspomniałem wcześniej – 

dokumentację projektową, więc będziemy mogli przymierzać się do rozbiórki i do 



25 

 

pobudowania miejsc parkingowych.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To jakbym 

mógł prosić przynajmniej dodatkowe te informacje może jutro na komisji. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, proszę przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa 

radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 97?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy…” 

 

20) zmiany Uchwały Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 r. 

określającej zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 98) 

 

Projekt uchwały na druku nr 98 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, proszę 

przejdźmy do…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ja mam w związku z tym…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… głosowania…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jeśli można ja mam w związku 

z tym punktem takie pytanie. Jak zrozumiałem wcześniej, budynek przy… Wyszogrodzka 1 

jest zabytkowy i dlatego czepia się go… broni go miejski konserwator zabytków. I tam można 

mieć plany co do rozbiórki, nie trzeba restaurować, a tutaj szereg budynków może jest 

zabytkowe, może nie. Krótko mówiąc, jak to się da pogodzić? Zwłaszcza, że tamten budynek 

nie jest w strefie ochrony zabytkowej. Tam obok były budynki o wiele bardziej zabytkowe, na 

przykład te obiekty na terenie jednostki wojskowej czy coś co teraz się nazywa Bodzio, a 

kiedyś była ujeżdżalnia, był zabytkowy i można było rozebrać. Tu się protestuje, a tu są 

jakieś takie kombinacje jakie są kryteria przyznawania tych środków. Jakoś tak ciężko mi to 

wszystko pogodzić.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział [z sali]: 

„A gdzie jest pytanie?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Właśnie, bo tak naprawdę nie wiemy, to jest tylko taki Pana wywód na ten temat…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Tak, ale bardzo proszę o pytanie do tego punktu, konkretne pytanie.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To ja może 

spróbuję odpowiedzieć Panu Pawłowi. Nie dziwię się wcale, że Pan tej wiedzy nie ma. Nas 

mniej więcej rok temu zaskoczyła informacja od mazowieckiego… albo ze dwa lata temu 

informacja od mazowieckiego wojewódzkiego konserwatora zabytków, który wystąpił  

o wpisanie tej Wyszogrodzkiej 1 na listę zabytków. I nie jestem pewny na jakim etapie ta 

procedura dzisiaj jest, ale to wstrzymało praktycznie zamiary czy plany miasta w tym 

zakresie.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Bodzio też [głos 

niezrozumiały], bo to jest replika.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobra, 

Bodzio to już ileś tam lat temu, ale nie jestem pewny czy on był rozbierany, tam chyba była 

przebudowa, ale on rozbierany nie był. Bodzio.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Bodzio  był. Do spodu było 

rozebrane i pobudowana była replika a’la. A teraz już się nadaje…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Przepraszam, ale to nie jest przedmiotem…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Na pewno…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… obrad sklep Bodzio…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… wszystko 

co robimy musimy zrobić zgodnie z wytycznymi konserwatora i on tu jest decydentem.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Jeśli nie ma pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 98?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy…” 

 

21) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz 

realizacji projektu pn. „Blue Valley – Wiślanym Szlakiem” (druk nr 99) 

 

Projekt uchwały na druku nr 99 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy tutaj Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Nie 

ukrywam, że trochę w internecie poszukałem więcej na temat tego projektu i dzisiaj wiedzę 

mam większą, szkoda, że ona nie była w uzasadnieniu. Natomiast moja prośba: czy mamy… 

czy ktoś nam potrafi dzisiaj odpowiedzieć na tej sali kto będzie – oprócz Płocka – partnerem, 

jakie samorządy będą ewentualnie partnerem w tym projekcie? Głównie mnie interesują 

powierzchniowo sąsiedzi miasta Płocka, czyli czy będzie partnerem starostwo ziemskie 
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płockie lub gminy sąsiedzkie typu Stara Biała bądź… głównie Stara Biała mnie interesuje  

z uwagi na sąsiedztwo wzdłuż Wisły chociażby w stronę…” 

 

[głos z sali niezrozumiały] 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak, tak.  

Czy na to pytanie mógłby ktoś odpowiedzieć?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak, 

oczywiście. Pani Przewodnicząca! Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Projekt Blue 

Valley zakłada budowę ścieżek rowerowych wzdłuż Wisły. Obejmuje on cztery województwa. 

Jeżeli chodzi o województwo mazowieckie, obejmuje wszystkie gminy leżące wzdłuż Wisły 

oprócz miasta stołecznego Warszawy.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I czy to 

oznacza, że to właśnie te gminy będą partycypować w tych nakładach 15-procentowych?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Dokładnie tak. Wszystkie gminy w swoim zakresie będą partycypować. Dofinansowanie 

maksymalne jest 85 procent, więc partycypacja będzie 15-procentowa.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I każda 

gmina – rozumiem – 15 procent od nakładów położonych na jej terenie?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Dokładnie tak. Tak jak my chcemy uwzględnić w tym projekcie również kładkę, więc 

zakładamy, że my będziemy musieli ponieść 15 procent z tytułu tej kładki. Żadna inna gmina 

też nie ma możliwości i obowiązku pokrycia kosztów niezwiązanych z wydatkowaniem 

środków na nie jej obszarze.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czyli kładka 

pod mostem?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Kładkę 

pod mostem również chcemy umieścić. Zobaczymy czy nam się uda w tym projekcie, 

ponieważ ona wpina się jakby…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jasne.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „…  

w przejście na drugą stronę Wisły tutaj akurat w mieście Płocku.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Widziałem 

coś takiego chyba w Tarnobrzegu, chyba Tarnobrzeg o coś podobnego występował.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak 

jest.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 

bardzo.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Tutaj Pan Jan Wyrębkowski, bardzo proszę.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Państwa, ja nie neguję 

potrzeby ścieżek rowerowych, ale nikt nie zaczyna planowania…” 

 



28 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Powiem tak: Panie Wyrębkowski – pytanie! Konkretnie pytanie, bo nie chcemy słuchać 

Państwa opinii na dane punkty, tylko po prostu…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… bardzo prosimy o pytania.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Panią…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Konkretnie – pytanie.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Dlaczego Państwo zaczynacie 

jakiekolwiek działania od spraw czwartorzędnych? Nie podjęliście Państwo działań…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Panie Wyrębkowski, ma Pan pytanie?” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To jest pytanie.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Zapytałem się…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Dlaczego – to jest pytanie.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… dlaczego.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale konkretnie. Do tego projektu…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Dlaczego zaczynacie od dupy 

strony?” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Tak, od ścieżek, od planowania 

ścieżek. Poza tym proszę Państwa ja się dziwię…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Przykro mi jest słuchać Panów. Naprawdę. Bardzo przykro. Na takim etapie…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Panią [głos z sali 

niezrozumiały].” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Panią, jak ja słyszę, że…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Pan ma bardzo…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani Przewodnicząca…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… bogate słownictwo.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… jak ja słyszę, że pod mostem, 

który ma już prawie 100 lat chcemy coś podczepiać to od razu proszę Państwa, proszę Pani…” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale czy Pan ma pytanie konkretne? Bo my naprawdę nie chcemy…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Czy ktoś zrobił analizę…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dzisiaj się spotkaliśmy, żeby rozmawiać na temat tych punktów.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… do mostu, który ma prawie sto lat 

podczepiać dodatkowe obciążenia… Trzeba myśleć o… co z tym mostem zrobić za lat 15-20…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Myślę, że jak dojdzie do takiej inwestycji, do takiej realizacji to na pewno…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… więc trzeba znać zagadnienia 

techniczne, żeby podejmować działania…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… odpowiednie osoby się tym zajmą.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… a nie…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Pani 

Przewodnicząca! Przepraszam najmocniej… Pani przewodnicząca, ja proponuję nie dawać 

więcej głosu jeżeli nie uzyskamy konkretnego pytania dotyczącego konkretnej uchwały, bo to 

co słyszę od Pana Wyrębkowskiego to jest permanentne zarzucanie jakiejkolwiek braku 

strategii. Dziś rozmawiamy o tym, że podejmując uchwałę w zakresie jednym z elementów 

rozwoju miasta Płocka przystępujemy do wspólnej inwestycji, którą zainicjowało między 

innymi województwo mazowieckie. W związku z powyższym chyba mylimy w tej chwili dwa 

różne tematy. Ja bym proponował zaparkować ten temat do chyba 24. pozycji gdzie jest 

kwestia związana ze strategią. Proponuję skupić się konkretnie na tej uchwale. Przepraszam 

Pani przewodnicząca, pozwoliłem sobie, bo widzę, że Panowie próbują tutaj przekrzyczeć,  

a to chyba nie jest intencją tego spotkania.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dokładnie. Dziękuję bardzo, Panie prezydencie za cenną uwagę…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jeśli można krótkie pytanie…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale rozumiem, że do materiału.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jakie są korzyści, 

przewidywane korzyści z przystąpienia do tego… do tego projektu? Czy w Płocku jest 

potrzebna ścieżka wzdłuż Wisły skoro w Warszawie nie jest potrzebna? Ta ścieżka…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale może…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… będzie kontynuowana…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale może w Warszawie będzie.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale po co nam ta ścieżka! Nie 

ma gdzie jeździć rowerem?!” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze, dziękuję bardzo. Proponuję, żebyśmy przeszli do głosowania. Kto z Państwa radnych 

jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej na druku numer 99?” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia dotyczy...” 

 

22) przystąpienia do sporządzenia aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju 

Miasta Płocka do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 101). 

 

Projekt uchwały na druku nr 101 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Nie ma pytań, ale widzę, 

że Panowie mają pytania, tylko mam nadzieję, że to będą pytania, a nie Państwa uwagi  

i sugestie. Bardzo proszę Pan Stefański Paweł.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Będą pytania, ale zaczną od 

stwierdzenia: a gdzie jest powiedziane, że mieszkaniec może tylko pytania stawiać? 

Mieszkaniec może wyrażać opinie i one są często ważniejsze niż pytania. To tak na początek. 

Po drugie, skoro ma być nowa strategia do 2030 roku to ja się zapytowywuję co się stało ze 

strategią z 2018 roku z takim samym horyzontem czasowym. Co jej brakuje? Na czym po 

prostu…? Dlaczego ona jest zła? To jest takie pierwsze pytanie…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jakie efekty były?” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Drugie pytanie. Drugie pytanie: co to 

jest strategia? I od razu udzielę se odpowiedzi. Strategia jest to sposób dojścia do celu.  

W związku z tym pytanie jest: jaki jest cel tej strategii? I to jest pytanie jakie stawiam 

zasadnicze. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Rozumiem, że Pan Jan Wyrębkowski też ma pytanie. Bardzo proszę.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Nie, nie tylko pytanie, ale proszę 

Panią ja bym chciał się dowiedzieć… mieliście opinię… mieliście strategię z 2018 roku, ja ją 

przejrzałem, zaopiniowałem oczywiście negatywnie, bo to nie była żadna strategia, tylko była 

beletrystyka i ja to wyraźnie napisałem..” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale Panie Wyrębkowski, Pan się powtarza w tym temacie. Naprawdę, już wielokrotnie to 

słyszałam…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Ile razy można mówić…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… więc Pan nic nowego nie wnosi do sprawy naprawdę. Proszę o konkretne pytanie…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… o sprawach podstawowych…” 



31 

 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… do tego punktu.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Jeżeli Państwo nie rozumiecie 

zagadnień planowania, tworzenia strategii, osiągania celów to jak proszę Panią można tylko 

pytania dawać. No… Pan Stefański powiedział – prawda? – tutaj mądre zdanie: bycie 

niektórych osób w takim gronie naprawdę jest – powiem – wzbudza przynajmniej 

konsternację poziom dyskusji jaki tu jest prowadzony…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały] 

dyskusja?” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Tak, dyskusja no. Najlepiej to ręka 

w górę kto jest za i przejść. I do tego zobaczcie Państwo jakie macie wyniki po 34 latach 

samorządności. Powiem proszę Pani tak: tamta strategia nie jest do poprawy, Państwo 

powinniście tworzyć nową strategię do 2050 roku, tym bardziej, że przed chwilą, parę minut 

temu żeście Państwo prognozy robili do 2050 roku. Jak można robić jakiekolwiek prognozy 

jeżeli się nie ma celów, wizji, strategii do tego roku 2050? A dlaczego do 2050? To nie dla 

tego, że jest tam Polska 2050 – ugrupowanie polityczne. Tylko wielkim kluczem do sukcesu 

jest strategia Komisji Europejskiej do 2050 roku z 28 marca 2011 roku, czyli już ponad  

13 lat, plan utworzenia jednolitego europejskiego obszaru transportu, dążenie do osiągnięcia 

konkurencyjnego i zasobooszczędnego systemu transportu. Potraficie się Państwo  

w to wpisać? Nie potraficie, bo to co Wam się proponuje to na nie, na nie, na nie. Najlepiej 

prawda na tak wszystko, prawda, i mamy ten stan Płocka jaki mamy. Aktualnie planujecie 

drogę tranzytową 60 i 62 przez centrum Płocka, nie planujecie obwodnic. Ulica Długa też 

tutaj słyszałem przed chwilą, że ma być taka jaka jest, a nie dwujezdniowa, bo teren 

zamknięty. Trzeba wpisywać w porozumienia również Orlen, PERN, główne podmioty, które 

tutaj funkcjonują. Dopiero Państwo zrobicie merytoryczne strategie. Te porozumienia, które 

tutaj o którymś mówił Pan Zieliński na poprzednim spotkaniu, na komisji wniosków i petycji, 

jak również prezydent w czerwcu, że już trzy lata jest porozumienie. No co z tego, że jest 

porozumienie? Jeżeli Państwo macie porozumienie, natomiast nie ma tam żadnej pracy. Jest 

Związek Gmin Regionu Płockiego, jaka tam jest praca? Miała wejść…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze… Proszę Pana!...” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… nowa energia. Ta nowa energia 

nie weszła…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„My już to wszystko słyszeliśmy i to wielokrotnie…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… Stwórzcie…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… naprawdę i nic to nie wnosi…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… Państwo strategię merytoryczną 

do…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Wie Pan co? Już czas minął…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… do 2050 roku i…” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Już czas minął, a Pan nie zadał żadnego pytania, więc ja już przerywam tą wypowiedź…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… Jeszcze podstawowy cel: 

zbudowanie Płocka jako ośrodka regionalnego…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Proszę o wyłączenie mikrofonu Panu Wyrębkowskiemu jeśli jest taka możliwość.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „… a nie budowanie nie wiadomo co. 

Dziękuję.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Czy ja zadałem pytanie?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Bardzo proszę.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Czy ja zadałem pytanie?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Tak, zadał Pan.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To ja poproszę odpowiedź.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy ktoś z Państwa obecnych jest w stanie udzielić odpowiedzi na pytanie, które zadał Pan 

Paweł Wyrębkowski?” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Paweł Stefański.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Przepraszam, Pan Paweł Stefański. Przepraszam bardzo. Pan prezydent udzieli odpowiedzi. 

Dziękuje bardzo.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Tak, 

jak sam Pan Stefański wspomniał, na drugie pytanie sobie odpowiedział co to jest strategia, 

więc może… Ale pierwsze pytanie tak, już spieszę…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Już… 

Jaki jest cel strategii czy jaki jest cel tej uchwały?” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Strategia…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Cel uchwały to ja wiem. To 

jest załapanie się na dotacje. Jaki jest cel strategiczny…? 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „Nie.. 

Jeżeli chodzi… To ja może merytorycznie postaram się odpowiedzieć na pytanie dotyczące 

czego dotyczy ta zmiana uchwały. A mianowicie – szanowni Państwo – zgodnie  

z ustawodawstwem jesteśmy zobligowani i to uczyniliście Państwo podczas jednej z ostatnich 

sesji, a mianowicie przystąpiliśmy do tworzenia planu ogólnego. Jednym z kluczowych 

elementów planu ogólnego zgodnie z artykułem 13b, który stanowi o tym, że ustalenie planu 
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ogólnego określa się uwzględniając między innymi uwarunkowania rozwoju przestrzennego 

gminy, a to jest jeden z elementów. Nie tylko transport, nie tylko te elementy, o których 

mówi Pan Wyrębkowski, ale również rozwój przestrzenny gminy, uwarunkowań 

przestrzennych. Jest to elementarna część strategii. W związku z powyższym podejmujemy 

kolejną uchwałę o tym, że aktualizujemy strategię pod kątem uwzględnienia wszystkich tych 

zmian, które będą równolegle się toczyły z tworzeniem planu ogólnego. Są to dwa organy… 

dwa elementy, które będą się ze sobą wspólnie komponowały tak żeby…” 

 

[głos z sali niezrozumiały] 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: „OK. 

Tak, żeby miasto Płock miało jednocześnie plan ogólny oraz zaktualizowaną strategię,  

w  której między innymi znajduje się kwestia związana z uwarunkowaniami rozwoju 

przestrzennego. To oczywiście to o czym mówi Pan Wyrębkowski – kwestia transportu – jest 

elementarną częścią strategii, ale nie jedyną. Nie zapominajmy o tym, że strategia to nie 

tylko rozwój transportu, ale również wszystkie dziedziny miasta.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Ja mam dwa pytania…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo…” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani przewodnicząca…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ale Pan już miał możliwość zadawania pytań i ich Pan w ogóle nie zadał, tylko miał Pan 

bardzo długą, obszerną wypowiedź.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział: „Chcecie Państwo konkretne pytanie. 

Pierwsze pytanie: dlaczego Państwo od 2010 roku nie rozpoczęli działań, żeby zbudować 

Płock jako miasto o funkcji ośrodka regionalnego? Pierwsze pytanie. Minęło no ponad 13 lat. 

Drugie pytanie: dlaczego Państwo nie podejmujecie działań, żeby funkcjonowanie Płocka 

wpisać w strategię Komisji Europejskiej do 2050 roku, która jest bardzo istotna dla rozwoju 

Płocka? I proszę o te pytania… na te pytania mi odpowiedzieć.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Dziękuję. Czy… Nie wiem, Pan prezydent?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział [z sali]: 

„Mogę powiedzieć tylko: nieprawda, nieprawda, nieprawda.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„No właśnie…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „To ja mam pytanie jeśli można…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Myślę, Panie Wyrębkowski, że na tą chwilę nie będzie udzielona odpowiedź na te Pana 

pytania. Myślę, że i tak Pan zna odpowiedzi…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „To jeśli można konkretne pytanie…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… Najmądrzejsze.” 

 

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Brak kompetencji.” 
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Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Dobra. I to jest prawda, ale 

to… Jeśli można to ja ma bardzo konkretne pytanie. W załączniku do tej uchwały  

w pozycjach, w punktach od 3 do 10 jest tam szereg zadań – nie będę ich czytał, bo to 

mówię gdzie są – tylko mnie interesuje pytanie kto to zrobi. Bo jeżeli firma zewnętrzna ta, 

która robiła strategię w 2018 roku to ja od razu już widzę wynik. Jeżeli po prostu ma być… 

między innymi ma być przeprowadzone badanie ankietowe i na tej podstawie postawiona 

diagnoza to trzeba firmę zewnętrzną do tego celu? Wnioski… Krótko mówiąc: cele powinny 

być stawiane w mieście, a nie przez firmę zewnętrzną przy… Przecież ich celem jest… 

jedynym celem to jest zarobić. A jeżeli to jeszcze będzie taka firma, która ma obsługiwać 

wszystkie gminy w Polsce – a tak to było – to daj Boże zdrowie…” 

 

[głos z sali niezrozumiały] 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Proszę Panie prezydencie.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Odpowiedź może brzmieć: tak i nie. Tak, będzie firma zewnętrzna. Nie, nie jest to ta firma, 

która wcześniej przygotowywała strategię.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Proponuję, przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer tysiąc… przepraszam, 

101? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt są to sprawy różne.” 

 

Ad pkt. 7 

Sprawy różne. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Wpłynęły do nas od Pana wiceprezydenta do zaopiniowania… wpłynęło siedem wniosków  

o przyznanie mieszkań. Nie będziemy ich omawiać – Państwo mieliście w materiale  

i mogliście się zapoznać z każdym z nich – dlatego, że jest posiedzenie transmitowane, a jest 

ochrona danych osobowych. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o 

przyznanie mieszkania numer 1? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 

nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Pytanie: co to znaczy ochrona danych 

osobowych? Znaczy nie mamy wiedzieć kto się ubiega o mieszkanie?!” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Powiem tak: my zapoznaliśmy się z tym materiałem, a wcześniej rozpatrywał ten materiał… 

rozpatrywała komórka merytoryczna, która jest tu w urzędzie powołana do tego typu zadań  

i po prostu Pan prezydent na piśmie zwrócił się do nas o zaopiniowanie wniosków…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Bez podawania…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… o przyznanie mieszkań.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Bez podawania nazwisk 

zainteresowanych?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Powiedziałam, że jest ochrona danych, więc nie można nazwisk..” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Ale, proszę Pani, nie ma czegoś 

takiego. Nie ma czegoś takiego…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… podawać.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Nie ma czegoś takiego po prostu, wie 

Pani…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Myślę, że jest, bo niestety nie możemy ujawniać imion, nazwisk, adresów podawać do 

publicznej wiadomości.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Pani! Ja Pani coś powiem. Ja 

pisuję pisma…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Jest ochrona danych osobowych.” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „… Ja pisuję pisma do urzędu – wie 

Pani – z wnioskiem, żeby były one udostępnione wszystkim radnym w sprawach, które teraz 

między innymi…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze, przepraszam bardzo…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „… na tej komisji są podnoszone i wie 

Pani to pismo jest kastrowane…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… ja nie jestem upoważniona do tego, żeby podawać takie dane, ponieważ to są dane 

wrażliwe…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani nie wie do czego Pani jest 

upoważniona albo do czego Pani nie jest upoważniona!” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… i po prostu nie będą podawała. Kto z Państwa radnych…” 

 

Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani pojęcia nie ma o RODO!” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania numer 2? Bardzo proszę. 

Poprzedniego głosowania wynik sześć głosów za, dwie brak. Bardzo proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 

nr 28 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kolejny punkt. Bardzo proszę Państwa radnych, kto jest za pozytywną opinią o przyznanie 

mieszkania numer 3? Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 

nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 4? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę. Poproszę 

o wynik.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 

nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 5? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 

nr 31 do niniejszego protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania numer 6, 

ewentualnie jest przeciw lub wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę. Proszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 

nr 32 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 7? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 

nr 33 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  

„Na tym kończę dzisiejsze posiedzenie i dziękuję bardzo za obecność. Wszystkiego dobrego.” 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 

Protokołowała: 

/-/ Małgorzata Danieluk 

 

 

(*) – usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku o 

dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 902) 


